
Milorad Živković je, komentirajući odgovor Vijeća ministara BiH na pitanje postavljeno na 

35. sjednici Predstavničkog doma, održanoj 23.10.2012., zatražio dopunu odgovora. Ranije 

pitanje glasilo je: 

1. „U kojoj su fazi pregovori između Bosne i Hercegovine i Svjetske trgovinske 

organizacije o ulasku Bosne i Hercegovine u ovu organizaciju? 

2. Da li je tačno da je uslov za ulazak u ovu organizaciju dopuštanje uvoza genetski 

modificiranih organizama? 

3. Ako jeste, kako Ministarstvo misli ispuniti ovaj uslov, uzimajući u obzir postojeću 

legislativu u vezi s ovom oblašću?“ 

Pitanje je dopunjeno na sljedeći način: „Stoga, dodatno tražim – Da li je do sada bilo 

zahtjeva, prema Zakonu o genetski modificiranim organizmima, da se takvi organizmi u 

obliku hrane u Bosni i Hercegovini upotrebljavaju? Ako jeste, kome su date dozvole i u kojim 

količinama?“  
 


